
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

         

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 10/07/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Την κα Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Προσπάθεια ένταξης της αρχαίας Νικόπολης στην UNESCO» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 

Σύμφωνα με πληροφορίες από πολιτιστικούς και άλλους συλλόγους της 
περιοχής, αναφέρεται ότι, έχουν περάσει δεκαεπτά ολόκληρα χρόνια, από τότε 
που υποβλήθηκε αίτημα για να συμπεριληφθεί η Νικόπολη στον κατάλογο των 
Παγκοσμίως Προστατευόμενων Μνημείων Πολιτιστικής Κληρονομιάς, της 
UNESCO. Μάλιστα, σημειώνουν οι ως άνω ότι, έχει υπάρξει σοβαρή 
καθυστέρηση από πλευράς του Υπουργείου Πολιτισμού στη σύνταξη και 
ολοκλήρωση του φακέλου υποψηφιότητας. Η ενέργεια αυτή θεωρείται  
μείζονος σημασίας, διότι η Νικόπολη ιδρύθηκε από τον Οκταβιανό Αύγουστο, 
το 31 π.Χ., λίγα χιλιόμετρα από την σημερινή πόλη της Πρέβεζας, υπήρξε 
διοικητική πρωτεύουσα της Ηπείρου, ενώ ήκμασε και διατηρήθηκε ζωντανή για 
επτά αιώνες.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κα Υπουργός: 
 

1. Για ποιους λόγους έχει καθυστερήσει τόσο πολύ η σύνταξη και υποβολή του 
φακέλου υποψηφιότητας για να συμπεριληφθεί η Νικόπολη στον κατάλογο 
των Παγκοσμίως Προστατευόμενων Μνημείων Πολιτιστικής Κληρονομιάς, της 
UNESCO, αφού πρόκειται για ένα ζήτημα μείζονος σημασίας για τον Ελληνικό 
πολιτισμό, με τεράστια συμβολή του στην οικονομική ανάπτυξη της ευρύτερης 
περιοχής; 
 

2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, για να ξεπεραστούν τα 
γραφειοκρατικά ή όποια άλλα κωλύματα, ούτως ώστε να επιτευχθεί η ένταξη 
της ανωτέρω αρχαίας πόλης στον κατάλογο της UNESCO, γεγονός που θα 
προκαλέσει, μεταξύ άλλων, την αύξηση της τουριστικής ανταγωνιστικότητας 
της Πρέβεζας, την δημιουργία νέων θέσεων εργασίας και την αύξηση των 
εσόδων του κράτους;   
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
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